
     

 

Fællesmøde - dagsorden og referat 

Deltagere: 

Forældrerep.: Rasmus Mackenhauer, Kristian Høj, 

Kristian Kringelborn, Malene Mogensen, Kenny 

Rosenkilde, Karsten Hjort 

Medarbejderrep.: Erik Brink, Heidi Bollerup 

Skoleledelse: Mads Villadsen, Helle Aarestrup, 

Birgitte Glyø, Randi Manny Laustsen 

Afbud: Louise Bang, Kenny Villadsen, Mads 

Villadsen, Birgitte Glyø 

 

Dato: Mandag den 29. aug. 2022 kl. 18.00-20.00 

Sted: Mødelokale M1, Kaas 

  

Emne Formål med punktet 

(hvad skal vi udrette?) 

Proces 

D: drøftelse 

I: information 

B: beslutning 

Varighed Beslutning 

(referat – hvem gør hvad) 

 

 

Høringsforslag: 

afbureaukratisering og 

regelforenkling  

Forslag til kvalificering af den 

politisk besluttede proces om 

at indhente input til 

afbureaukratisering og 

 kl. 18.00-18.15 Malene udarbejder udkast til 

høringssvar, som sendes til den 



regelforenkling hos 

medarbejdere og 

borgere/brugere. 

(høring i perioden august og 

frem til 12. september) 

Se medsendte bilag. 

Hvem udarbejder 

høringssvaret? 

samlede bestyrelse til 

gennemlæsning og kommentering. 

Høringsfristen er 12. September 

2022. 

 Høringsforslag: 

Budget 2023 

Afventer beskrivelse  

(høring fra den 25. august til 5. 

september) 

 

Bilagene kommer så snart, jeg 

har modtaget dem fra 

forvaltningen. 

 

Hvem udarbejder 

høringssvaret? 

 kl. 18.15-18.40 Kristian Høj udarbejder udkast til 

høringssvar, som sendes til den 

samlede bestyrelse til 

gennemlæsning og kommentering. 

Høringsfrist er frem til mandag den 5. 

september 2022. 

 

Økonomi Præsentation af prioriteringer 

og tildelt budget 2022 

Indledende overvejelser 

omkring budget 2023 

 kl. 18.40-19.00 Skoleledelsen gav et kort tilbageblik i 

de vilkår og prioriteringer, som lå til 

grund for Skolecenter Jetsmarks 

budget for 2022. 

Den indledende forventning til budget 

2022 var et underskud på ca. 

900.000,- Bl.a. mindre tildeling på 



klasser, 2-sprog, elevtalstildeling, 

resursetildeling samt øget visitation til 

specialtilbud var det mest markante 

årsager til den negative forventning. 

Denne ramme betød en 

nedregulering i medarbejdergruppen 

i foråret 2022 med forventning om 

fuld gennemslagskraft i budgetår 

2023. 

Primært på baggrund af 

begrænsning i forbrug af 

fagmateriale, nedlæggelse af 

elitelinjer og reduktion i 

lønomkostninger (fx ingen 

genansættelse ved opsigelse, 

forflyttelse til andre afdelinger) samt 

ny tildeling af midler på 2-sprog har 

betydet, at det forventede underskud 

er vendt til et beskedent overskud. 

Det er for tidligt at stille forventninger 

op til budget 2023. Det endelige 

budget vil indikeres primo 2023 og 

endelig lægges fast per 1. april 2023, 

hvor den endelig tildeling på klasse- 

og elevtildeling lægges fast. 



 

Fra elevplan til 

meddelelsesbog 

Se medsendte bilag. 

Lærerne havde i mandags de 

indledende drøftelse omkring 

en lokal model. 

Tanken er ligeledes, hvordan 

meddelelsesbogen spiller 

sammen med skole-hjem-

samarbejdet generelt. 

Information omkring 

mandagens arbejde – og den 

videre proces.  

 kl. 19.00-19.15 Internt på skolen laves et udkast, 

som præsenteres for 

skolebestyrelsen til næste møde den 

29. november 2022. 

 Arbejdet med 

værdiregelsæt 

 

Kommunikation med 

forældre 

 

Invitation til 

dialogmøde den 1. 

marts 2023 

 

Hvordan skal den videre 

proces være? 

Fordeling af opgaver – næste 

møde den 22. november 2022. 

Den tidligere skolebestyrelse 

har lavet et indledende arbejde 

med Skolecenter Jetsmarks 

værdiregelsæt – det næste 

skridt ligger hos den nye 

skolebestyrelse. 

Se bilag. 

 kl. 19.15-19.35 Arbejdet fortsætter til mødet den 5. 

oktober 2022. 

Tanken er, at den nye 

skolebestyrelse arbejder ud fra 

Jammerbugt Kommunes skolepolitik. 

 



 

Princip for lejrskoler  En indledende drøftelse – 

hvordan griber vi processen 

an? 

Hvem arbejder med et udkast? 

Se bilag. 

 kl. 19.35-19.40 RL laver udkast til beskrivelse af 

praksis på Skolecenter Jetsmark. 

Fremadrettet tilrettelægges rejsen til 

Bornholm og i 9. klasse som en 

lejrskole, hvilket betyder, at 

forældrebetaling begrænses til 

forplejning på 100 kr per døgn.  

 

Princip for 

klassedannelse 

Status på den proces, som vi 

lige har været igennem i 

forhold til hh. 7., 8. og 9. 

årgang. 

 

 kl. 19.40-19.45 En kort drøftelse af den proces 

omkring klassesammenlægning på 9. 

årgang samt holddeling på 7. og 8. 

årgang. 

Den generelle tilbagemelding har 

været positiv.  

Børnene skal finde på plads i skiftene 

fra stamklasse til X og Y-hold. 

Lærerne er meget opmærksomme på 

at hjælpe dem. 

Hensigten er, at denne konstruktion 

for hh. 7. og 8. årgang fortsætter til, 

de forlader Skolecenter Jetsmark 

efter 9. klasse. Elevtilgang til fx 

efterskole kan ændre på den præmis, 

hvis elevtallet bliver reduceret for 

meget. 



 

Udskoling – en 

holdning til, hvorvidt 

eleverne må forlade 

skolen. 

Malene uddyber.  kl. 19.45-19.55 Eleverne i 7. – 9. årgang må fortsat 

forlade skolen i pausen. 

En forventning om, at det er 

anderledes på den nye skole, hvor 

afstanden til indkøb er markant 

længere. 

 Evt. 

 

Status på ansættelse 

 

Fonde/puljer til 

etablering af udemiljø 

på den nye skole, løst 

inventar/skolemøbler: 

 

Link til Norlys fonden. 

Fonden er lokal, 

Boelskifte og Martin 

Valbirk er vores lokale 

repræsentanter. 

https://norlys.dk/om-
norlys/vaekstpulje/ 
 

 

  kl. 19.55-20.00 Emil Hyldgaard Christoffersen er 

blevet ansat som lærer. Randi 

orienterer forældre på Aula. 

Karsten arbejder videre med mulige 

fondssøgninger.  

Randi søger for at indhente tilbud på 

møblering af et klasselokale, som 

kan lægges til grund for 

fondsansøgning. 

En tænkning ind i værdiarbejdet – 

Skolecenter Jetsmarks ”hvorfor?” 

 

https://norlys.dk/om-norlys/vaekstpulje/
https://norlys.dk/om-norlys/vaekstpulje/

